
Technische vragen VSA inzake de Tweede Kwartaalrapportage 2017
t.b.v. oordeelsvormende raadsvergadering op 5 september 2017

Bij programma 12 "Sport & Recreatie" staat vermeld dat het hoofdveld van UNA wordt 
voorzien van LED-verlichting voor een bedrag van C64.000. Daarover de volgende 
vragen:

- Waar komt deze keuze/beslissing vandaan?

Gemeente Veldhoven speelt een rol in het klimaatbeleid door enerzijds zelf het goede 
voorbeeld te geven en anderzijds andere partijen te stimuleren tot duurzaamheid. 
Overgaan op LED-verlichting behoort daar zeker ook toe. Voetbalvereniging UNA heeft 
aangegeven over te willen stappen op LED-verlichting op haar hoofdveld. UNA 
ontvangt hiervoor eenmalig C 24.000. Verder wordt er een lening verstrekt van C 
40.000, die in 20 jaar wordt afgelost.

- Ligt hieraan een raadsbesluit ten grondslag? Zo ja, welke?

Nee, geen specifiek raadsbesluit, wel adviesnota college van 6 juni 2017 (17.0000400)

- In hoeverre worden overige sportparken ook voorzien van LED-verlichting? Waarom 
wel/niet?

Diverse verenigingen (zoals Marvilde en SDO) zijn al voorzien van LED-verlichting.


